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پایان بررسی عملکرد شهرداری 
تهران در تبصره های بودجه

بررسی تبصره های بودجه 1402شهرداری 
تهران پس از گذشت 4جلسه، به اتمام 
رسید و عملکرد شــهرداری تهران در 
20تبصره بودجه مورد بررســی اعضای 

شورای شهر تهران قرار گرفت.

مکث

دوشــنبه دوشــنبه 44 دی  دی 14021402- شــماره - شــماره 89818981
نارضایتی شهروندان از ترافیک افسریه

سوده نجفی، عضو هیأت رئیسه شورای شهر تهران: در زمان احداث سرای ایرانی در منطقه ۱۵ و سه راه افسریه 
موضوع ترافیک این مرکز تذکر داده شد، اما شهرداری توجهی به این نکته نکرد و امروز می بینیم که ترافیک 

این منطقه افزایش داشته و موجب نارضایتی شهروندان شده است.

اجرای تراموا باید در شورا تصویب شود
سیدجعفر تشکری هاشمی، رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای شهر تهران: در برنامه چهارم، ارائه تمام 
محورهای بازنگری در طرح های جامع ریلی و حمل ونقل ترافیک باید به تصویب شورای شهر تهران برسد؛ بنابراین 
امکان سنجی اجرای ال آرتی و تراموا منوط به تصویب شورای شهر تهران و شورای هماهنگی شهرهای کشور است.

درخواست توقف احداث آرامستان در شهر جدید اندیشه 
قراراستتاآرامستانیدرزمینیبهمساحت22هکتاردرجوار
شهرجدیداندیشهاحداثشــود.اینموضوعموجبنگرانی
مالکانخانههایاینمنطقهشدهاست.احداثآرامستانآنهم
دراینوسعتودرجوارخانههایمسکونیمیتواندمشکلات
زیادیرابهوجودآوردکهیکیازمهمترینآنهاامکانانتشــار
بیماریوآلودگیزمینهایاینمنطقهاست.ساکنانومالکان
شهرجدیداندیشهدرخواستتوقفاجرایاینطرحوانتقالآن

بهمحیطمناسبتریرادارند.
رفیعی از شهر جدید اندیشه

شبکه های صداو سیما در شهر هیر اردبیل دریافت نمی شود
حدودیکهفتهاستکهشــبکههاییکتایازدهصداوسیما
درشهرهیراصلاقابلمشاهدهنیستوقطعووصلمیشود.
مسئولانهمپاسخروشــنیبهعلتاینموضوعندادهاند.لطفا

رسیدگیشود.
وثوقی از هیر

تکلیف جاده روستای باکلان به گچساران هنوز معلوم نیست
بنابودجادهروستایباکلانبهشهرگچسارانتخریب،متعاقبآن
تعریضوآسفالتشود.ازآنتاریختاکنون4سالگذشتهوهنوز
هیچخبریازاجراییشدناینتصمیمنیستواهالیمجبورند
برایرفتنبهبیمارستانویااداراتبهشهرستانگناوهدراستان
بوشهربروندکهمسیریطولانیتردارد.اینوضعیتاهالیروستا
راکلافهوخستهکردهاست.بالاخرهکیقراراستاینجادهتعمیر

وتعریضشود؟لطفامسئولانذیربطپاسخگوباشند.
خدابنده لو از گچساران

درخواست جلوگیری از قطع درختان روستای بویری
ظاهراادارهمنابعطبیعیاستانبوشهر،مراتعروستایبویری
بخششبانکارهشهرستاندشتستانرابهشرکتیبهنامشهرک
گلخانهواگذارکردهواینشرکتهمبرایاحداثگلخانهخود
قصدداردحدود30هزاردرختودرختچهاینمنطقهراقطع
کند.مسلمااینقبیلاقداماتکارشناسینشدهوسودجویانه
خسارتجبرانناپذیریبهاکوسیستمومحیطزیستاینروستا
وشهرستانخواهدزد.مااهالیاینروستاومنطقهدرخواست

توقفاینپروژهراداریم.
صیرفی از دشتستان

آب شرب روستای زوارم قابل شرب نیست
روستایزوارمیکیازپرآبترینروستاهایشیرواندرخراسان
شــمالیاســت،امامتأســفانهبهدلیلنفوذآببارانومواقع
سیلابیشدنرودخانهآبشــرببهحدیخرابمیشودکه
قابلاستفادهنیست.متأسفانهامورآبشیروانکهمتولیاینامر
استپاسخگونیستوتقاضاایناستکهمسئولانآبمنطقهای

شیرواناینمعضلراحلکنند.
 باکند از زوارم شیروان

املاک بانک ها و مؤسسات مالی به مزایده گذاشته شود
وجوداینهمهبرجوساختمانخالیوبدونسکنهدرتهران
وحومهآنکهاکثرامتعلقبهبانکهاومؤسساتمالیهستند
موجبافزایشتورموقیمتسرسامآورخریدواجارهشدهاست.
بهنظرمیرسدیکیازبهترینکارهابرایتعدیلقیمتمسکن
وهمینطورنرخاجارهبها،مزایدهگذاشــتنایناملاکباشــد.
ازمسئولاندرخواســتمیکنیمتابانکهاومؤسساتمالیرا

واداربهفروشاملاکشانازطریقمزایدهکنند.
شریف لو از تهران

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبامردم

ارسال پیام کوتاه خوانندگانپیامک

 واکنش اعضای شورای شهر 
به گزارش محله هاشم آباد

لزوم احداث کلانتری در منطقه 15
احمد علوی، رئیس کمیته گردشگری 
شورا: یکیازنکاتیکهمیتواندآسیبهای
اجتماعیراکاهشدهــد،احداثکلانتری
است.بسیاریازاملاکیکهدرمحلههاشمآباد
نوسازیشــدهباهمکاریسازماننوســازیصورتگرفتهاست.
سازماننوسازیبایداینروندرادرمحلههاشــمآبادادامهدهد؛

چراکهاینمحلهیکیازبافتهایفرسودهآسیبزاست.

فاز جدید سرای ایرانی نباید ساخته شود
احمد صادقی، رئیس کمیته شفافیت و 
شهر هوشمند شــورا:دربرخــیخبرها
شنیدیمکهسرایایرانیچندفازداردوهنوز
بخشیازآنتکمیلنشدهاست.مااینموضوع
راپیگیریکردیــموکاملًاتکذیبشــدواگرراهاندازیشــود،
خلفوعدهشهرداریخواهدبود.قولشفاهیمدیرسرایایرانیاین
بودکهمجموعهدیجیتالسرایایرانیراهاندازینشودوتنهابهقم

محدودشود.

اطلاع رسانی شهرداری درمورد حواشی سرای ایرانی
مهدی چمران، رئیس شــورای اسلامی 
شهر: شــهرداریبایددرخصــوصمسائل
پیرامونسرایایرانیروشــنگریکند،باید
اطلاعرسانیدراینخصوصصورتبگیردو

مواردبرایمردمروشنشود.

نبود  روشنایی مناسب در معابر و بوستان ها
ناصر امانی، عضو شورای شهر تهران،  روز گذشته در دویست ودومین جلسه علنی 
شورای شهر به تشریح وضعیت محله هاشم آباد در منطقه 15پرداخت و با اشاره به 
آســیب های اجتماعی موجود در این محله، گفت: نبود روشنایی مناسب و نور 
ضعیف در بوستان ها و معابر باعث می شود که معتادان و کارتن خواب  ها به راحتی 

در محله تردد کنند و به شهروندان احساس ناامنی بدهند.

توزیع 90هزار تن آسفالت در منطقه 
پس از تشریح گزارش این عضو شورا، شهردار منطقه 15توضیحاتی درباره معضلات منطقه 
ارائه داد و از اقدامات مثبت در منطقه همانند بهره برداری از خانه کشتی و صدور بیش از 
1200پروانه ساختمان خبر داد. محمد شیری در ابتدا گفت: بیش از ۹0هزار تن آسفالت در 
منطقه توزیع شده و این منطقه نخستین منطقه در شهر تهران از لحاظ توزیع آسفالت است.

افزایش سرقت در محله به دلیل وجود معتادان 
امانیبااشــارهبهاینکهتعدادمعتــادانمتجاهر
دراینمحلهدرســاعاتمختلفاز۶0تا۱00نفر
متغیراست،میافزاید:شهرداریهرشبدرگیر
جمعآوریاینمعتاداناست،امامجدداًبهمحله
بازمیگردندکهباعثسلبامنیتوافزایشسرقت

درمحلهشدهاست.

حضور گسترده اتباع در محله هاشم آباد
عضوشــورایشــهرتهرانبهحضوراتباعدراین
محلهاشارهکردوگفت:درمحلههاشمآباد۱0هزار
نفرازاتباعزندگیمیکنند.دریکیازمدارساز
۷00دانشآموز3۵0دانشآموزاتباعهستندودر
بازدیدیکهداشتیمدریککلاسمقطعابتدایی
از39دانشآموز3۶نفرازاتباعبودند.باوجودزمینه
خوبایجادشدهمیبینیمکهاینتعدادازاتباعدر
اینمدارستحصیلمیکنندکهبایددرخصوص
اتباع،وزارتکشورونهادهایمربوطهراهکارهای

لازمرابیندیشند.

اجاره دادن واحد 70متری به 20نفر از اتباع
اودربخشدیگریازصحبتهایخودبهمعضل
گرانیمسکناشــارهکردویادآورشد:یکواحد
۷0متریدرایــنمحلهبه20نفــرازاتباعاجاره
دادهمیشودکهباعثگرانیمسکندراینمحله

شدهاست.

سرقت سقف یک مجموعه فرهنگی توسط معتادان
امانیبااشــارهبهمجتمــعفرهنگیوورزشــی
امامحسین)ع(ومعماریخوبآن،گفت:متأسفانه
اینمجموعهبهمأمنیبرایاستراحتکارتنخوابها
ومعتادانتبدیلشــدهوحتیمعتادانبخشیاز

سقفاینمجموعهرابهسرقتبردهاند.

کمبود ناوگان حمل ونقل عمومی در هاشم آباد
اودرخصوصدسترسیســختمردمبهوسایل
حملونقلعمومی،ادامهداد:بایدیکپلمکانیزه
درمحلهنصبشــودتامردمبتوانندبهایســتگاه

تاکسیدرمحلهدسترسیداشتهباشند.

جمع آوری 25هزار معتاد متجاهر
اوبااشــارهبهحلمعضلاتاجتماعیدرمنطقه،گفت:
درساماندهیمعتادانمتجاهرنیزازمناطقیهستیم
کهبااینموضوعدرگیریم.هماهنگیهاییبافرماندهی
انتظامیانجامومقررشدجمعآوریمعتادانپرقدرتتر
ازقبلدنبالشود.ازابتدایسالتاکنونبیشاز2۵هزار

نفرمعتادمتجاهرجمعآوریشدهاند.

پلمب 8پلاک قرمز در منطقه
شهردارمنطقه۱۵بابیاناینکه8پلاکقرمزبهصورت
شبانهپلمبشدند،افزود:متأسفانهاینپلمبهابهصورت
غیرقانونیبازگشاییمیشود.درمحلههاشمآبادکلونی
نداریم،امادرمحلهمظاهریشــاهدوجوداینخانهها
هستیموبهنظرمیرسدبایداینکلونیهاراتخریبکرد
کهاگرایناقدامانجامشود،بخشاعظمیازمشکلات

ناشیازاستقرارمعتادانمتجاهرکاهشخواهدیافت.

احداث کلانتری در محله اتابک
شــیریدربخشــیازصحبتهایخودبهراهاندازی
کلانتریمحلــهاتابکاشــارهکــردوگفــت:برای

اینپــروژهزمیــنتحویلدادهشــدهاســت.پیگیر
موضوعهســتیمکهاینکلانتریســریعتربهمرحله
بهرهبردایبرسدومشکلاتوآســیبهایاجتماعی

کنترلشود.

هماهنگی با آموزش و پرورش برای ساماندهی اتباع
شــهردارمنطقه۱۵درپاسخبهحضورجمعیتزیادی
ازاتبــاعدراینمنطقــه،گفت:حــدود۱0هزارنفراز
دانشآموزانمنطقــهجزواتباعهســتند.تعداداتباع
محلاتاتابک،شوش،نادریومظاهریبیشتراستکه
هماهنگیهاییباآموزشوپرورشبرایساماندهیاین

وضعیتانجامشدهاست.

راه اندازی ایستگاه ون و تاکسی
اوبهوضعیتناوگانحملونقلعمومیمنطقهکهمورد
انتقادعضوشورایشهرتهرانواقعشدهبودنیزاشارهکرد
وادامهداد:درحوزهحملونقلعمومینیزپیگیریهایی
انجاممیشودتاایستگاهتاکسیووندرمحلهراهاندازی
شودکهزمینموجوداســتوآمادگیبرایاحداثآن

وجوددارد.

اجاره یک آپارتمان 70 متری به 20 نفر از اتباع
روزگذشتهناصرامانیدرگزارشمحلهگردیخودبهمشکلاتمحلههاشمآباددرمنطقه۱۵پرداخت

فرناز محمدزادهشورا
روزنامهنگار

دیدهشوید در متـرومتـرو با 
تبلیغات محیطی ایستگاه های مترو

تبلیغات بدنه قطار
1پذیرش آگهیتبلیغات درون واگن ها 8 1 9

خانه هــای  قرمز در بعضــی از محله ها 
جا خوش کرده اند و در بعضی مناطق، یک 
یا 2محله ای هستند که نگاه های منفی را 
به سمت منطقه هدایت می کنند. نمونه اش 
محله هاشــم آباد در منطقه 15 است که 
اخیرا عضو شورای شهر تهران در قالب 
محله گردی از وجود تعدادی پلاک قرمز 
در این محله خبر داده است. ناصر امانی 
می  گوید: وجود خانه های قرمز از معضلات 
محله هاشم آباد است؛ هرچند که تعداد 
این خانه ها از محله شوش کمتر است، اما 
وجودشان باعث احساس ناامنی در میان 

شهروندان شده است.

صدور 1200پروانه ساخت در منطقه
شیریدرادامهبااشارهبهافزایشصدورپروانهساخت
درمنطقه،گفت:بیشازهزارو200پروانهســاختدر
منطقهصادرشدهاست.900پلاکازابتدایسالتجمیع
ونوســازیشــدهکهاینآمار،منطقه۱۵رابهمنطقه

پیشتازدرنوسازیبافتفرسودهتبدیلکردهاست.

چرایی جانمایی سرای ایرانی در سه راه افسریه
ترافیکناشیازایجادمجموعهسرایایرانیدرسهراه
افسریهموضوعیبودکهموردتوجهاعضایشورایشهر
تهرانواقعشدوباحضورشــهردارمنطقهبهاینگره
ترافیکیایجادشدهاشارهکردند.شیریدراینبارهنیز
گفت:ماعارضهسنجیترافیکیراانجامدادهایموفایل
آنموجوداست.ازشنبهتاچهارشنبهاتفاقجدیدیدر
روندترافیکمنطقهنیفتادهوحتیترافیکصبحگاهی
بهدنبالبرچیدهشدنبرخیانبارهابهبودیافتهاست.
درروزپنجشنبهشاید۱0درصدبهترافیکعصرگاهی
افزودهشدهاست.درساعاتصبحترافیکسنگینایجاد
شدهبودکهبخشیازآنبهدلیلهیجاناتبودوبهمرور
کاهشیافت؛بهطوریکهجمعههفتهگذشتهوضعیت
ترافیکبه2ماهقبلوپیشازراهاندازیســرایایرانی
شباهتداشت.نیتاینبودکهرونقبیشتریبهمنطقه
دادهشودکهحاصلشــد.بیشاز2هزارنفردرسرای
ایرانیاستخدامشدندکهحجمقابلتوجهیازنیروهای
انسانیآنبنابرقولیکهدادهشدهبودازساکنانمنطقه

انتخابشدند.


